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I ovo ljeto mali vatrogasci su se okupili na igralištu 
kako bi trenirali. Time su bar malo skratili dosadno 
vrijeme koje bi najvjerojatnije provodili u kući ili na 
našoj divnoj rijeci Uni. No, bilo kako bilo uvidjeli smo 
da se zaista okupilo mnogo djece, kojima je povod 
bio odlazak na skorašnja natjecanja u Kostajnicu i 
Topusko. No uskoro su se veoma razočarali kad je 
stiglo pismo s odgađanjem natjecanja u Kostajnici i 
kao razlog bilo je navedeno da nema dovoljno ekipa 
s kojima se natjecanje moglo održati, tj. bile su 
prijavljene tri ekipe (dvije iz Dvora i jedna iz 
Kostajnice).  
No, veća razočarenja nisu dobili, odmah dva dana 
potom održano je natjecanje u Topuskom 
6.07.2003. i možemo sa sigurnošću reći da smo 

tamo postigli veoma dobre rezultate jer smo vodili dvije ekipe. Kao nagradu 
tome otišli su na kupanje u Topusko i tamo su se super zabavili. Po povratku 
kući otišli smo na piće i sladoled. Većina je bila doista umorna nakon tog lijepo 
provedenog dana.  
I tako su prekinuli svoje treniranje jer u ovoj godini vatrogasna društva nisu 
planirala daljnja natjecanja. No, uskoro je stigao dopis kojim pozivaju DVD 
Dvor da se prijavi na natjecanje koje će se održati 3.08.2003. u Bobovcu.  
Kako djeca u Dvoru više vremena nisu 
trenirala, glavni trener je sazvao sastanak da 
vidi koliko djece treba ići na natjecanje i kad 
će ponoviti ono sto su već dosta dobro znali. 
Kako nam vrijeme nije bilo naklonjeno, trenirali 
smo samo dva dana i nakon tako kratkog 
treniranja ipak otišli na natjecanje. Na 
natjecanju smo osvojili četvrto mjesto, ali da 
se računalo samo vrijeme bili bi prvi, naime 
imali smo vrijeme 00:12:40 sekundi, ali nismo 
jer su skoro sva djeca imala 11-12 godina. 
Svi u DVD-u Dvor su bili zadovoljni 
postignutim ovogodišnjim rezultatima iako im 
je bilo malo krivo što u svoju zbirku nismo uvrstili još jedan pehar. Ako se sad 
pitate kako je sve to znam, kako i ne kad sam ih ja trenirala, i znam da mnogi 
nisu bili oduševljeni sa mnom kao trenericom, a nisam ni ja jer poslije toga dva 
tjedna nisam mogla pričati, ali što se može život je takav. Pozdrav do 
slijedećeg treninga, a svi koji žele mogu nam se priključiti. 


